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[ TEXT IN SPANISH – TEXTE EN ESPAGNOL ]

[TRANSLATION – TRADUCTION]

… the Government of the Republic of El Salvador declares that it does not consider itself bound by Article 52 
of the Convention, concerning referral to the International Court of Justice.

***
The Convention shall enter into force for El Salvador on 27 August 2025 in accordance with its article 

47 (2) which reads as follows:



A-15705

3

“For each State ratifying or acceding to this Convention after the deposit of the fifteenth instrument of 
ratification or accession, the Convention shall enter into force twelve months after the date of deposit by such 
State of its instrument of ratification or accession.”

27 August 2024

[TRANSLATION – TRADUCTION]

… le Gouvernement de la République d’El Salvador déclare qu’il ne se considère pas lié par l’article 52 de la 
Convention, concernant un recours devant la Cour internationale de Justice.

***
La Convention entrera en vigueur pour El Salvador le 27 août 2025 conformément au paragraphe 2 de 

son article 47 qui stipule :
« Pour chaque État qui ratifiera la présente Convention ou y adhérera après le dépôt du quinzième 

instrument de ratification ou d’adhésion, la Convention entrera en vigueur douze mois après la date du dépôt, 
par cet État, de son instrument de ratification ou d’adhésion. »

Le 27 août 2024


